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Styrelsen 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2008-05-06 
 
 
Närvarande: Karin Knutsson, Ingvar Björk, Susanna Bergman, Karin Lovebacke (tidigare 
Hedlund), Pia Lindström-Westerlund, Lasse Johansson (del av mötet) och Rolf Carlsson (del 
av mötet). 
 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Susanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet. 
 
 
§2. Fastställande av dagordning 
Följande dagordning föreslås och godkänns: 
Mötets öppnande 
Fastställande av dagordning 
Val av protokolljusterare 
Avtackningar 
Föregående protokoll 
Sektionerna 
Ekonomi 
Jubileumsgruppen 
SISU 
Övriga frågor 
Mötets avslutande 
 
 
§3. Val av protokolljusterare 
Karin Knutsson väljs av Styrelsen till protokolljusterare jämte Ordföranden. 
 
 
§4. Avtackningar 
Lasse Johansson och Rolf Carlsson tackas för utmärkt, långvarigt och troget arbete i 
föreningen. 
 
 
§5. Föregående protokoll 
Då det gäller nätburar i materialrum är denna fråga fortfarande pågående. 
Diskussionen angående nyckelsystem är fortfarande pågående. Att enbart byta låssystem till 
domarrummet och förrådet är ett förslag då ett byte av samtliga lås verkar bli kostsamt. 
Arbetet kring denna fråga fortsätter. 
 
Krister Eklund har tackat ja till rollen som vice ordförande. 
Föregående protokoll godkänns av Styrelsen och läggs till handlingarna. 



§6. Sektionerna 
Då representanter från sektionerna är få på detta möte saknas rapporter från föreningens 
sektioner. Susanna Bergman har dock fått med sig frågan att diskutera hur tvätthanteringen 
skulle kunna fungera bättre. Denna fråga tycks väcka stor irritation både bland ledare och 
personal och en bra lösning krävs. Styrelsen kommer fram till att ett system med märkta 
tvättsäckar åt varje lag kanske kan underlätta. Susanna inköper ”IKEA-säckar”, märker upp 
dessa och informerar ledare och anställda. 
 
 
§7. Ekonomi 
Kassör Ingvar Björk informerar om att föreningen just nu ligger på ett betydligt större minus i 
ekonomin jämfört med föregående år. Föreningen har haft många utgifter, eventuellt har 
somliga räkningar kommit tidigare i år, och reklamintäkterna har ännu inte inkommit. Det är 
därför svårt att jämföra men det är ändå en stor skillnad. 
 
Mötet med Mats från ICA är nu planerat till 19/5. Susanna Bergman och Ingvar Björk 
kommer att representera föreningen. Saker som ska diskuteras är bl.a. vår uteblivna rabatt, 
påsförsäljning, jubileumslotteripriser och sponsring av tilltugg till jubileumsmottagningen. 
 
 
§8. Jubileumsgruppen 
Diskussion kring arbetet med firandet av föreningens jubileum. Styrelsen kommer att ha 
hand om arrangemanget på IP på dagen. Ett extra möte om detta behövs, Susanna 
Bergman sammankallar. 
 
 
§9. SISU 
Susanna Bergman, Pia Lindström-Westerlund, Karin Knutsson och Lena Bertilsson har 
träffat Eija Feodoroff från SISU. Utbildningsnivån bland föreningens ledare är just nu bra. En 
diskussion har förts om vad årets Handslagspengar bör användas till. Ett förslag är en 
Skottlandsresa för ledare och eventuellt Styrelsemedlemmar för bättre samarbete i 
föreningen. Eija hjälper till att utforma en ansökan. Pia ska träffa Eija i veckan och höra hur 
det går. 
 
Diskussion kring betydelsen att informera alla ledare om ifyllnad av listor. 
 
 
§10. Övriga frågor 
Susanna Bergman informerar om att en förfrågan har inkommit gällande om föreningen är 
intresserade av att ta över arrangemanget av ”Mopperallyt” från och med nästa år. Beslut tas 
om att inbjuda den nuvarande arrangören till kommande styrelsemöte för att få höra mer om 
arrangemanget. 
 
Susanna Bergman har sänt en skrivelse till Hallsbergs kommun, ”Miljö och 
teknikförvaltningen” angående gymnastiksalen. Skrivelsen bifogas men kan kort 
sammanfattas med att en önskan om en större idrottshall framläggs, samt alternativet en 
översyn och upprustning av de befintliga lokalerna. 
 



Diskussion kring Bingolottoförsäljning. Denna går allt sämre. Vi fortsätter vårsäsongen ut, 
sedan tas beslut om ifall vi ska fortsätta eller ej. 
 
Diskussion kring rabatt alternativt provision för inköp av drivmedel från Norsk Hydro. Magnus 
Fahlström får i uppgift att kontakta Norsk Hydro. 
 
Susanna Bergman har varit i kontakt med företaget LDG som säljer tvättmedel via internet. 
De har presenterat ett system där föreningen ger info till medlemmarna och när dessa sedan 
handlar tvättmedel får föreningen en viss provision. Susanna undersöker detta mer. 
 
Susanna Bergman ska ha ett möte med Seniorerna och deras lagledning. Mötet ska bl. a, 
handla om seniorspelaravtalen, hur seniorerna kan hjälpa till i föreningen, hur många som 
betalt sin medlemsavgift osv. 
 
 
§11. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. Nästa Styrelsemöte blir den 2/6 klockan 19.00. Extramöte gällande 
arrangerandet av 100-års jubileum dessförinnan. 
 
 
 
 
 
 
Vid  protokollet 
 
 
 
Karin Lovebacke 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Susanna Bergman                                                            Karin Knutsson 
 

 
 
 
 
 


